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Abstract (en)
[origin: US4297045A] A paper feed system for a typewriter has its rear feed rollers formed to have minimum shingling and prevent treeing when
a plurality of sheets of paper is fed between the platen and the rear feed rollers by rotation of the platen. Each of the rear feed rollers includes an
annular outer portion, which is formed of an elastomeric material having a hardness of 30 to 35 Shore A durometer, supported on a hub, which is
non-flexible so as to be relatively rigid, having a pair of flanges on opposite sides of the annular outer portion. Each of the annular outer portions
has its thickness equal to or less than its width with the spacing between adjacent annular outer portions being greater than the width of each of the
annular outer portions.

Abstract (fr)
Dispositif d'alimentation de papier pour machine à écrire, dans lequel les galets d'alimentation arrières qui coopèrent avec la platine sont conçus
pour éviter le décalage des feuilles alimentées et la formation de faux plis sur ces dernières. Chaque galet arrière (11) comporte une bande
périphériqe (40) en matériau élastomère dont la dureté, selon l'échelle Shore A, est comprise entre 30 et 35. Avec une telle dureté le galet peut se
déformer pour porter à la fois contre la platine (10) et les feuilles (14) introduites entre lui et la platine (10). La bande périphérique (40) est montée
sur un moyeu relativement rigide muni de flasques (41) situés de part et d'autre de la bande (40). L'épaisseur de la bande (40) est inférieure ou
égale à sa largeur mesurée selon l'axe (35) du galet.
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